

Title (en)  
Openable hanging clamp

Title (de)  
Öffenbare Pendelschale

Title (fr)  
Etrier de suspension ouvrable

Publication  
**EP 0896186 A1 19990210 (DE)**

Application  
**EP 98114710 A 19980805**

Priority  
DE 29713916 U 19970805

Abstract (en)  
The dish (1) is closed so that it at least partially surrounds the pole (5) using one or more holder case (2) from which the curtains or blinds are hung via components. The same case is provided with a pair of integral end plates (3a,b) used to open and close the dish around the pole. Preferably the plates are joined together by a flexible joint or bolts passed through holes in the plates. The components for hanging the curtains or blinds are attached to the plates. Each of the plates is joined to the bottom end of a semi-circular disc section, which are linked by a hinge and together form the plastic case around the pole.

Abstract (de)  
Bei einer Pendelschale (1) zum Befestigen von Vorhängen, Lamellenvorhängen, Lamellen u.dgl. an einer Haltestange (5) od.dgl. mit einer die Haltestange (5) zumindest teilweise umschließenden Haltevorrichtung (2), an der mindestens eine Halteplatte (3a,3b) angeordnet ist, an der über Befestigungsmittel das aufzuhängende Element (4) befestigbar ist, schlägt die Erfindung vor, daß die Haltevorrichtung (2) die beweglich zueinander ausgebildete, die Haltestange (5) umgreifende Halteelemente aufweist zugunsten eines Öffnens der Haltevorrichtung bei der Montage bzw. Demontage der Pendelschale. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7  
**F16P 1/06**

IPC 8 full level  
**A47H 13/01** (2006.01); **E06B 9/323** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47H 13/01** (2013.01); **E06B 9/323** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3435105 A1 19860403 - ITW WAERMERUECKGEWINNUNGSANLAG [DE]
- [X] FR 775163 A 19341221 - CUIVRERIES DE BRETAGNE
- [X] US 4378617 A 19830405 - BURNS GERARD [NZ]
- [A] US 4257471 A 19810324 - THURMOND JR ELMER T
- [A] US 2247846 A 19410701 - BEN PERLMAN
- [A] FR 2175607 A1 19731026 - SIMON VICTOR [FR]
- [XP] DE 29713916 U1 19971113 - KEMPER GERD [DE]

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 29713916 U1 19971113**; EP 0896186 A1 19990210

DOCDB simple family (application)  
**DE 29713916 U 19970805**; EP 98114710 A 19980805